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Protokół Nr I/2018 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 21 listopada 2018 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 11.00 do godz. 13.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan radny senior Jan Rębacz do momentu wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy, a następnie pan radny Robert Orłowski, 
Przewodniczący Rady Gminy . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 
Przytuła - Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy, pan Dariusz 
Socha – Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej oraz publiczność jak listy 
obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały Nr I/1/18 - Nr I/6/18. Uchwały podjęto w głosowaniu 
jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym, za wyjątkiem 
uchwał Nr I/1/18 i Nr I/2/18, które podjęto w trybie art. 19 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym – w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosów. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Sesję rozpoczęto odegraniem i odśpiewaniem hymnu państwowego.  

Po odśpiewaniu hymnu państwowego pan Rębacz, radny senior powitał Radę 
Gminy, pana Wójta Marka Goździewskiego, pana Zastępcę Wójta Edwarda 
Przytułę, panią Skarbnik Annę Sobolewską, Przewodniczącego Gminnej Komisji 
Wyborczej w Klimontowie pana Dariusza Sochę oraz publiczność. Pogratulował -  
radnym wyboru, panu Wójtowi osiągnięcia dobrego wyniku w I turze 
wspieranego przez PSL, radnemu powiatowemu panu Adamowi Przybylskiemu, 
radnemu wojewódzkiemu Andrzejowi Swajdzie. Podziękował wyborcom za 
udział w wyborach, a także ludziom, którzy obsługiwali wybory samorządowe 
zaczynając od Gminnej Komisji Wyborczej z przewodniczącym poprzez 
obwodowe komisję wyborcze i pracowników Urzędu Gminy. Poinformował, że I 
sesję Rady Gminy w Klimontowie zwołał Komisarz Wyborczy w Kielcach IV i ustalił 
porządek obrad sesji.  

Odczytał postanowienie Komisarza Wyborczego w Kielcach IV z dnia 9 listopada 
2018 r. w sprawie zwołania I sesji rady Gminy w Klimontowie w celu złożenia 
ślubowania przez radnych Rady Gminy w Klimontowie oraz przez Wójta Gminy 
Klimontów wybranych w wyborach organów jednostek samorządu 
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terytorialnego przeprowadzonych w dniu 21 października 2018 r. łącznie z 
porządkiem obrad sesji. 

Postanowienie Komisarza Wyborczego jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

 

Do punktów 1, 2 i 3 porządku obrad sesji 

Pan Rębacz, radny senior powiedział, że dokona otwarcia sesji Rady po 
wręczeniu radnym zaświadczeń o wyborze, ponieważ tak czytał w komentarzach 
do ustawy.  

Pan D. Socha, Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Klimontowie 
wręczył nowo wybranym radnym i nowo wybranemu Wójtowi Gminy 
zaświadczenia o wyborze. 

Następnie pan Socha, Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w 

Klimontowie podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do sprawnego 
przeprowadzenia wyboru, panom Wójtom, pracownikom Urzędu Gminy. 
Pogratulował wyboru radnym i Wójtowi.  

Pan Rębacz, radny senior otworzył I sesję Rady Gminy w Klimontowie, jeszcze raz 
pogratulował wyboru radnym i Wójtowi.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Rębacz, radny senior poprosił wszystkich o powstanie z miejsc. Odczytał rotę 
ślubowania radnych: 

„Wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Ślubowanie odbyło się w ten sposób, że po odczytaniu roty ślubowania na prośbę 
pana radnego seniora pani radna Cichoń odczytywała z listy obecności nazwiska 
radnych, a kolejno wywołani radni powstawali i wypowiadali słowo „ślubuję”. 
Ślubowanie złożone było z dodatkiem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”.  

Pani radna Aly Amer – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Bargiel –Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pani radna Berbeś – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Borycki - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Ciach – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pani radna Cichoń – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 
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Pan radny Cukrowski – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Gwizdoń - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pani radna Krasowska - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Kwapiński, - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Król – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Lipiec – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

Pan radny Mucha – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan radny Orłowski – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

Pan radny Rębacz, - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Rębacz, radny senior stwierdził prawomocność obrad sesji. Obecnych jest 15 
radnych.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Rębacz, radny senior zapytał czy radni wnoszą wnioski, propozycje do 
porządku obrad. 

Wnioski i propozycje wnieśli w kolejności jak niżej: 

Pan radny Lipiec powiedział, że proponuje razem z innymi kolegami radnymi 
dołożenie do porządku obrad kilku punktów. 

Pan radny Gwizdoń wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Klimontów. 

Pan radny Borycki wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie podwyższenia - ustalenia diet dla radnych. 

Pan radny Mucha wniósł o powołanie uchwałą stałych Komisji Rady Gminy i 
wybranie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Pan Rębacz, radny senior w kolejności zgłoszeń poddawał wnioski pod 
głosowanie. 

1. Wniosek o ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Klimontów 

Za: 14, przeciwko: 0, wstrzymało się: 1. Wniosek przeszedł.  

Pan radny Bargiel zapytał czy jako Rada mają ustalać podwyżki diet, bo nie 
rozumie tego.  

Pan Rębacz, radny senior odpowiedział, że nie wie. Jeśli punkt zostanie 
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wprowadzony do porządku obrad to Rada będzie w tym punkcie temat rozważać.  

2. Wniosek o ustalenie diet dla radnych. 

Za: 13, przeciwko: 1, wstrzymało się: 1. Wniosek przeszedł.  

3. Wniosek o wybranie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wniosek przeszedł. 

4. Wniosek o powołanie stałych Komisji Rady Gminy w Klimontowie  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wniosek przeszedł. 

Punkty wprowadzono do porządku obrad jako pkt,. 11, 12, 13 i 14. 

Pan Rębacz, radny senior odczytał porządek obrad po zmianach i poddał go pod 
głosowanie. Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Gminy w Klimontowie. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 
Klimontowie nowo wybranym zaświadczeń o wyborze. 

3. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 
Klimontowie nowo wybranemu Wójtowi Gminy Klimontów zaświadczenia 
o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Gminy w Klimontowie. 

5. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

6. Przyjęcie porządku obrad.  

7. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy w Klimontowie.  

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy w Klimontowie 
prowadzenia obrad. 

9. Wybór Wiceprzewodniczącego lub Wiceprzewodniczących Rady Gminy w 
Klimontowie. 

10. Złożenie ślubowanie przez Wójta Gminy Klimontów.  

11. Powołanie stałych Komisji Rady Gminy w Klimontowie.  

12. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

13. Ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Klimontów.  

14. Ustalenie diet radnych. 

15.Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy w Klimontowie.  
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Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Rębacz, radny senior poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Gminy.  

Pan radny Lipiec zgłosił kandydaturę pana radnego Orłowskiego.  

Pan radny Rębacz zapytał pana radnego Orłowskiego czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. Pan Orłowski wyraził zgodę.  

Pan radny Bargiel zgłosił kandydaturę pana radnego Kwapińskiego.  

Pan radny Rębacz zapytał pana radnego Kwapińskiego czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. Pan radny Kwapiński nie wyraził zgody.  

Pan radny Ciach zgłosił kandydaturę pana radnego Rębacza. 

Pan radny Rębacz podziękował za uznanie, ale nie wyraził zgody na 
kandydowanie.  

Pani radna Cichoń zgłosiła kandydaturę pana radnego Bargla.  

Pan radny Rębacz zapytał pana radnego Bargla czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. Pan radny Bargiel wyraził zgodę.  

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

Pan radny Rębacz, radny senior otworzył listę kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie. Sam zgłosił do Komisji Skrutacyjnej 
kandydaturę pana radnego Cukrowskiego.  

Pan radny Borycki zgłosił kandydaturę pana radnego Muchy.  

Pan radny Bargiel zgłosił kandydaturę pani radnej Cichoń.  

Pan Rębacz, radny senior zapytywał w kolejności zgłoszenia radnych czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej. Pan radny Cukrowski, pan 

radny Mucha i pani radna Cichoń wyrazili zgodę.  

Pan radny Rębacz zamknął listę zgłoszeń kandydatów do Komisji Skrutacyjnej i 
poddał pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej w zaproponowanym 
składzie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan radny Rębacz stwierdził, że Komisja 
Skrutacyjna została powołana. Poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie 
się i wybranie ze swego grona przewodniczącego, a w tym czasie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady o zaprezentowanie się Radzie.  

Prezentacja kandydatów na Przewodniczącego Rady. 

Pan radny Bargiel przedstawił się z imienia i nazwiska. Jest II kadencję radnym, 
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mieszka w gminie Klimontów od urodzenia, w tym od prawie 30 lat w 
Klimontowie. Zajmuje się handlem artykułami spożywczymi, działa społecznie, 
interesuje się sportem. Zapowiedział, że jeśli uda mu się zostać Przewodniczącym 
Rady Gminy to będzie się starał podołać temu zadaniu.  

Pan radny Orłowski przedstawił się z imienia i nazwiska. Jest od urodzenia 
mieszkańcem Nawodzic. Pracuje w Zakładzie Energetycznym w Klimontowie na 
stanowisku elektromonter pogotowia energetycznego. Od 15 – 16 lat udziela się 
społecznie. Był wicenaczelnikiem OSP w Nawodzicach, później naczelnikiem OSP 
Nawodzice, działał w stowarzyszeniu ”Nawodzice Dzieciom”, członkiem rady 
parafialnej. Podziękował swojemu kontrkandydatowi za to, że wyraził zgodę na 
kandydowanie. 

Po prezentacji pan radny Rębacz zapytał radnych czy maja pytania do 
kandydatów. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie pan radny Rębacz zapytał Komisję Skrutacyjną czy już się 
ukonstytuowała i poprosił o wyjaśnienie sposobu głosowanie. 

Pani radna Cichoń powiedziała, że Komisja Skrutacyjna wybrała ją na 
przewodniczącą, członkami zostali pan radny Cukrowski i pan radny Mucha. Pan 

radny Mucha został sekretarzem Komisji. Wyjaśniła sposób głosowania.  

Głosowanie odbywa się w ten sposób, że należy postawić znak ”x” w 
odpowiedniej rubryce: za, przeciw lub wstrzymuję się przy nazwisku jednego 
kandydata. Po oddaniu głosu kartki należy złożyć na pół, a pan radny Mucha 
przejdzie z urną, do której radni wrzucą  karty z głosami. 

Pan radny Rębacz zarządził 5 minut przerwy w obradach. Poddał ten wniosek pod 
głosowanie. Za: 15. W tym czasie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła 
głosowanie.  

Po przerwie pan radny Rębacz wznowił obrady sesji i pokropił panią 
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie wyników.  

Pani radna Cichoń, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z 
obliczenia głosów oddanych w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy w 
Klimontowie sporządzony na sesji w dniu 21 listopada 2018 r. Pogratulowała 
wyboru. Protokół ten jest załącznikiem do uchwały. 

Na Przewodniczącego Rady Rada wybrała pana radnego Orłowskiego.  

Pan radny Rębacz stwierdził podjęcie uchwały Nr I/1/18 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy w Klimontowie. Pogratulował wyboru panu 

radnemu Orłowskiemu.   

Pan radny Bargiel pogratulował wyboru panu radnemu Orłowskiemu.  

Pan radny Orłowski podziękował Radzie za wybranie go na Przewodniczącego 
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Rady Gminy i zapowiedział, że będzie się starał aby sesje były dość szybkie i miały 
charakter merytoryczny. Podziękował kontrkandydatowi – panu radnemu 

Barglowi za wzięcie udziału w wyborach.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan radny Rębacz, radny senior przekazał prowadzenie dalszych obrad sesji panu 

radnemu Orłowskiemu, Przewodniczącemu Rady Gminy.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie ze Statutem Gminy należy 
wybrać dwóch Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Otworzył listę kandydatów.  

Pan radny Mucha zgłosił kandydaturę pana radnego Gwizdonia.  

Pan radny Borycki zgłosił kandydaturę pana radnego Lipca.  

Pan radny Bargiel zgłosił kandydaturę pana radnego Kwapińskiego.  

Innych kandydatur nie zgłoszono, pan Przewodniczący Rady zamknął listę 
kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Gminy w Klimontowie i zapytywał 
w kolejności zgłoszenia kandydatów czy wyrażają zgodę na kandydowanie.  

Pan radny Gwizdoń wyraził zgodę.  

Pan radny Lipiec wyraził zgodę.  

Pan radny Kwapiński wyraził zgodę.  

Prezentacja kandydatów: 

Pan radny Kwapiński przedstawił się. Powiedział, że mieszka w Klimontowie, 
drugą kadencję z przerwą pełni obowiązki i funkcję radnego Rady Gminy w 
Klimontowie. Zawodowo jest inżynierem elektrykiem automatykiem. Pracuje w 
PGE Dystrybucja w Oddziale Rzeszowskim. Zajmuje się automatykami 
sieciowymi, nadzorem nad systemem elektroenergetycznym. Zaangażowany od 
dziecka w działalność Klubu Sportowego. Ostatnio pełnił funkcję wiceprezesa ds. 
organizacyjnych Klubu Sportowego. Był kilka kadencji członkiem Rady Sołeckiej 
w Klimontowie. W Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP pełni funkcję 
Prezesa Zarządu Gminnego OSP, Wiceprezesa Zarządu Powiatowego. 
Zapowiedział, że wątek bezpieczeństwa będzie ważny w jego kadencji.  

Pan radny Lipiec przedstawił się. Powiedział, że jest mieszkańcem Pokrzywianki. 
Z wykształcenia jest nauczycielem, a z zamiłowania rolnikiem. Jest radnym Rady 
Gminy w Klimontowie od kilku kadencji. W ubiegłej kadencji był 
wiceprzewodniczącym Rady Gminy w Klimontowie. Wspierał działania byłego 
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Przewodniczącego Rady Gminy. Zapowiedział, że jeśli Rada powierzy mu to 
stanowisko to będzie się starał wypełniać swoje obowiązki jak najlepiej.  

Pan radny Gwizdoń przedstawił się. Lat 39, żonaty, troje dzieci. Jest 
przedsiębiorcą, prowadzi działalność gospodarczą w zakresie naprawy pojazdów 
samochodowych. Jest radnym drugą kadencję. W pierwszej kadencji był 
Przewodniczącym Komisji Budżetowej. Otrzymał solidny mandat. Pochodzi z 
Podbeskidzia, ale tutaj zapuścił swoje korzenie i chce pracować i służyć 
społeczeństwu. Pochodzi z innego terenu i inaczej inne rzeczy postrzega, i stara 
się Wójtowi czy Przewodniczącemu przedstawiać jak to inaczej by wyglądało z 
innej perspektywy. Chciałby służyć i pomagać Przewodniczącemu Rady i kolegom 
radnym.  

Pan Przewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie sposobu głosowania Komisję 
Skrutacyjną.  

Pani radna Cichoń, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyjaśniła, że można 
głosować poprzez postawić znak ”x” w odpowiedniej rubryce: za, przeciw lub 
wstrzymuję się przy nazwisku dwóch kandydatów. Po oddaniu głosu kartki należy 
złożyć na pół, a pan radny Mucha przejdzie z urną, do której radni wrzucą karty z 
głosami. 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac. W jej imieniu pan radny Mucha poprosił 
Przewodniczącego Rady o zarządzenie przerwy.  

Pan Przewodniczący Rady na wniosek Komisji Skrutacyjnej zarządził 5 minut 
przerwy w obradach sesji. Po przerwie obrady sesji wznowił i poprosił Komisję 
Skrutacyjną o przedstawienie wyników głosowania.  

Pani radna Cichoń, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z 
obliczenia głosów oddanych w wyborach Wiceprzewodniczących Rady Gminy w 
Klimontowie sporządzony na sesji w dniu 21 listopada 2018 r. Pogratulowała 
panom wyboru. Protokół ten jest załącznikiem do uchwały.  

Na Wiceprzewodniczących Rady Gminy Rada wybrała pana radnego Lipica i pana 

radnego Gwizdonia.  

Pan radny Lipiec podziękował za oddane głosy i wybranie go na 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Pan radny Gwizdoń podziękował za wybór.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał uchwałę.  

Uchwała Nr I/2/18 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy w 

Klimontowie została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poprosił wszystkich uczestników sesji o powstanie. 
Następnie odczytał rotę ślubowania, a pan Wójt Goździewski powtarzał za nim 
słowa roty i złożył wobec Rady Gminy ślubowanie o następującej treści: 

„Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i 

pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”.     

Pan Wójt Goździewski podziękował mieszkańcom za tegoroczne wybory. 
Zadeklarował współpracę ze wszystkimi radnymi. Powiedział, że liczy na 
merytoryczne działania, na konstruktywne rozmowy. Podziękował za wszystkie 
oddane głosy i życzył sobie dobrej współpracy z całą Radą.  

Pan Przewodniczący Rady życzył panu Wójtowi sukcesów i powodzenia w pracy. 

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że ma rozpiskę wszystkich komisji, kartki z 
komisjami, do których radni się powpisywali. Proponowane są pięcioosobowe 
składy Komisji, a radni różnie się wpisali. Chciałby, żeby składy komisji były 
nieparzyste z tego względu, żeby później nie było problemów przy głosowaniu w 
komisjach. Zapowiedział, że zarządzi przerwę w obradach sesji, żeby radni jeszcze 
raz zastanowili się nad zgłoszeniem swojego członkostwa w komisjach i 
wprowadzili korekty do kart. Przypomniał, że Przewodniczący i 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy nie mogą się wpisywać do Komisji Rewizyjnej 
oraz do Komisji Skarg i Wniosków. Jest mało liczebna Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji, a bardzo zagęszczona jest Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
oraz Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury. Wyraził nadzieję, że może 
ktoś z radnych wykreśli się z jednej komisji i wpisze do mniej liczebnej. 
Przypomniał, że jest 5 stałych Komisji, radnych jest 14, bo on jako Przewodniczący 
nie może należeć do żadnej komisji. Poprosił, żeby tam gdzie dopisanych jest 
sześć osób do komisji, żeby albo jedna osoba zrezygnowała, albo została 
wykreślona tak aby skład komisji był nieparzysty.  

Zarządził najpierw 2 minuty przerwy w obradach sesji, a następnie kolejne 5 
minut przerwy w obradach sesji.  

Po przerwie pan Przewodniczący Rady obrady wznowił sesji, powiedział, że 
odczyta składy Komisji i poprosił, aby później każda z komisji podała ze swojego 
składu o podawanie kandydatów na przewodniczących poszczególnych komisji.  

Pan radny Kwapiński powiedział, że to co proponuje pan Przewodniczący Rady 
ma się nie tak do rzeczywistości formalnej. Komisja, żeby się ukonstytuowała to 
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powinna się spotkać, podjąć decyzję, przegłosować ją i dopiero wtedy można 
cokolwiek ogłaszać.  

Pan Przewodniczący Rady zgodził się ze swoim przedmówcą. Niektórzy są 
wpisani do trzech, czterech komisji. Poprosił, żeby po odczytaniu składów komisji 
poszczególne komisje odbyły spotkania i żeby sprawnie to poszło. Odczytał skład 
Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy. Poprosił o to, żeby komisja spotkała 
się szybko i wybrała przewodniczącego.  

Pan radny Kwapiński zabrał głos w sprawie formalnej. Nie zgodził się na takie 
szybkie ustanowienie czegoś co powinno być przedyskutowane, podjęte 
rozsądnie. Podniósł, że jeszcze do końca nie mamy zatwierdzonych składów 
komisji a już mamy przegłosowywać, wybierać przewodniczącego. Ma się to 
troszeczkę nijak do rzeczywistości formalnej. Należy się spotkać, przedyskutować. 
Można zgłaszać kilku kandydatów, opcjonalnie przedyskutować kto byłby 
lepszym kandydatem, kto byłby bardziej pomocnym w wielu sprawach, kto może 
być wiceprzewodniczącym. Nie można tak wyjdziemy na korytarz i co na 
korytarzu zrobimy ?. Powiedział, że na korytarzu to można papierosa zapalić, choć 
on nie pali.  

Pan Przewodniczący Rady odnosząc się do wypowiedzi pana radnego zapytał – 
co pan sugeruje, żeby komisja spotkała się i ile czasu poświeciła?. Godzinę?. 
Wtedy będziemy siedzieć do wieczora.  

Pan radny Kwapiński odpowiedział, że nie postawił żadnego wniosku.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że będzie czytać skład komisji i prosi , żeby 
ta komisja szybko się ukonstytuowała. Przedyskutowała, kogo widzi na 
stanowisku przewodniczącego komisji i później przegłosowała miedzy sobą.  

Następnie odczytał składy stałych komisji Rady i poprosił każdą komisję odrębnie 
o spotkanie się w kuluarach celem ukonstytuowania się i wybrania, wskazania 
przewodniczącego komisji. W tym celu zarządził 15 minut przerwy w obradach 
sesji.  

Pan radny Cukrowski zwrócił uwagę, że osoby powtarzają się w komisjach. 

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że dlatego ogłosił dłuższą przerwę w 
obradach sesji, żeby mogły te osoby uczestniczyć w tych komisjach.  

Pan radny Mucha wniósł, żeby pan Przewodniczący Rady dał każdej komisji po 
kilka minut, żeby każda z nich mogła spotkać się osobno.  

Pan Przewodniczący Rady zgodził się. W kolejności jak niżej odbyły spotkania: 
Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy, 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury,  

Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,  

Komisja Rewizyjna.  

Po przerwie pan Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. Ponownie odczytał 
proponowane składy Komisji, a następnie zapytywał Komisje kogo wybrali na 
przewodniczącego. 

Komisja Rewizyjna: 

Pan radny Cukrowski powiedział, że na przewodniczącego komisji Komisja 
Rewizyjna proponuje pana radnego Rębacza.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

Pani radna Krasowska powiedziała, że na przewodniczącą Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji zgłasza panią radną Berbeś.  

Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy: 

Pan radny Gwizdoń powiedział, że Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 
na przewodniczącego komisji deleguje pana radnego Muchę.  

Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego: 

Pan radny Lipiec powiedział, że Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na 
przewodniczącego komisji zgłasza pana radnego Boryckiego.  

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury: 

Pan radny Bargiel powiedział, że Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury 
na przewodniczącą komisji zgłasza panią radną Cichoń.  

Pan radny Kwapiński zgłosił wniosek formalny, żeby przedstawić składy osobowe 
wszystkich komisji Rady Gminy, przegłosować je rozdzielnie i wtedy będziemy 
mieć powołane składy osobowe. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał składy poszczególnych Komisji i poddał 
uchwałę pod głosowanie jawne imienne.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że Przewodniczący Rady wyczytywał z listy 
obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali swoje 
głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Wskazany przez Przewodniczącego Rady Wiceprzewodniczący Rady pan radny 

Gwizdoń odnotowywał oddane głosy w wykazie imiennego głosowania.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i stwierdził jej podjęcie.  

Uchwał Nr I/3/18 w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy w 

Klimontowie jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i poddał uchwałę pod 
głosowanie jawne imienne.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że Przewodniczący Rady wyczytywał z listy 
obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali swoje 
głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Wskazany przez Przewodniczącego Rady Wiceprzewodniczący Rady pan radny 

Gwizdoń odnotowywał oddane głosy w wykazie imiennego głosowania.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr I/4/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powołanie zgłoszonych przez 
komisje przewodniczących komisji, tj. pana radnego Muchę na Przewodniczącego 
Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy; pana radnego Boryckiego na 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego; panią radną 
Cichoń na Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury; panią 
radną Berbeś na Przewodniczącą Skarg, Wniosków i Petycji.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Rada powołała Przewodniczących Komisji. 

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że w projekcie 
uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy proponuje się zwiększenie 
wynagrodzenia o kwotę 380 zł brutto. Powiedział, że pan Wójt w swojej 
poprzedniej kadencji bardzo dużo zrobił inwestycji w gminie i nie jest to 
najwyższa pensja w województwie świętokrzyskim, którą Rada ustali.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie 
jawne imienne.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że Przewodniczący Rady wyczytywał z listy 
obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali swoje 
głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Wskazany przez Przewodniczącego Rady Wiceprzewodniczący Rady pan radny 

Gwizdoń odnotowywał oddane głosy w wykazie imiennego głosowania. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały Nr I/5/18 w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Klimontów. Uchwała jest 
załącznikiem do protokołu.  
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Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyznania 
dodatku specjalnego Wójtowi Gminy Klimontów, a następnie poddał pod 
głosowanie jawne imienne. Do tej pory Wójt miał dodatek specjalny w kwocie 
2 520 zł, proponuje się zwiększyć go do kwoty 2640 zł. 

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że Przewodniczący Rady wyczytywał z listy 
obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali swoje 
głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Wskazany przez Przewodniczącego Rady Wiceprzewodniczący Rady pan radny 

Gwizdoń odnotowywał oddane głosy w wykazie imiennego głosowania. 

Pan Przewodniczący Rady po przeprowadzonym głosowaniu stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr I/6/18 w sprawie przyznania dodatku specjalnego Wójtowi 

Gminy Klimontów. Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał jakie są propozycje w tym punkcie.  

Pan radny Cukrowski powiedział, że jest za tym, żeby tematu diet dla radnych nie 
poruszać w ogóle. Nie to miejsce i nie pora. Uważa natomiast, że sołtysów należy 
wesprzeć.  

Pan radny Borycki zaproponował podnieść kwoty diet o 100 zł miesięcznie, 
ponieważ radnymi nie są pierwszą kadencje  i pracowali na to. Wniósł, żeby dla 
każdego radnego jednakowo podnieść. 14 radnych na to pracowało, są radnymi 
kolejną kadencje a pani Monika będzie pracować.  

Pani radna Cichoń zapytała ile obecnie wynosi dieta radnego, ponieważ jest 
radna pierwsza kadencje i nie wie. 

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że obecnie dieta dla Przewodniczącego 
Rady wynosi 1200,00 zł, dla Wiceprzewodniczących Rady – 900,00 zł, dla 
Przewodniczących stałych komisji – 900,00 zł, dla Wiceprzewodniczących stałych 
Komisji Rady – 800,00 zł i dla pozostałych radnych – 700,00 zł. 

Pan radny Lipiec podniósł, że zaproponowana podwyższa diet o 100 zł jest za 
duża. Należy pomyśleć o sołtysach i ustaleniu im ryczałtów w kwocie 200 zł 
miesięcznie.  

Pan radny Bargiel powiedział, że zgadza się z panem Gustawem o te 100 zł tylko 
w drugą stronę, żeby obniżyć o taka kwotę diety radnych. Biorąc pod uwagę 
zadłużenie gminy diety należy obniżyć. Wniósł o przegłosowanie diet bez żadnej 
podwyżki.  

Pan radny Gwizdoń zaproponował dla zgody przeciąć na pół te 100,00 zł i 
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podnieść diety o 50,00 zł.  

Pan radny Bargiel zaapelował do radnych, żeby nie targowali się, bo te 100,00 zł 
nikogo nie uratuje.  

Przewodniczący Rady podsumował, że wpłynęło trzy wnioski, które teraz w 
kolejności zgłoszenia podda pod głosowanie.  

1. Wniosek pana radnego Boryckiego o podniesienie diet o kwotę 100,00 zł 

Za: 3, przeciwko: 6, wstrzymało się: 5. Wniosek upadł.  

2. Wniosek pana radnego Bargla o utrzymanie diet w obecnej wysokości 

Za: 4, przeciwko: 6, wstrzymało się: 4. Wniosek upadł.  

3. Wniosek pana radnego Gwizdonia o poniesienie diet o kwotę 50,00 zł.  

Za: 4, przeciwko: 4, wstrzymało się: 6. Wniosek nie rozstrzygnięto w głosowaniu.  

Pan radny Mucha powiedział, że jeśli Rada ma podwyższać diety o jakąś wyższa 
kwotę to należy podnieść , bo to będzie raz na 5 lat, a jeśli ma podnieść o małą 
kwotę to nie podnosić w ogóle.  

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Robert Orłowski 


